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Z Á P I S 

z 33. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   
které se konalo dne 25. ledna 2018 

od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  
  

 Dle prezence bylo přítomno: 

  63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 4 poslanci PS PČR) 
                                         27 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

      JUDr. Martina Děvěrová, MPA – ředitelka MHMP 
   3 zástupci ředitelky MHMP 

                                          30 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
                                                      12 ředitelů organizací 

               20 zástupců tisku 
                 4 poslanci PS PČR (současně i členové ZHMP) 
                 4 hosté 

 
CELKEM přítomných: 160 osob 
 
 

 
OMLUVENI: 

 
Petr Šimůnek – od 14,30 hodin 
 

 
Tomáš Jílek 
 

 
 Ondřej Kallasch 
 

 
MgA. Eliška Kaplický Fuchsová – od 14 do 16 hodin 
 

 
Mgr. Albert Kubišta – od 12,30 do 14 hodin 
 

 
Ing. Patrik Nacher – od 13 do 15 hodin 
 

          
 
         33. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájila primátorka hl. m. Prahy v 9,05 hodin.   
 

   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  
schopno se usnášet. 
        Předsedající primátorka hl. m. Prahy konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 
se zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím řádem 
Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a připomněla, především 
občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na 
internetové stránky www.praha.eu. 

http://www.praha.eu/


2 

 

 
          Ověřením zápisu byli pověřeni Mgr. Petr Štěpánek, MBA a Viktor Mahrik.        
      
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              
předseda: JUDr. Vladislava Veselá 
členové:    PhDr. Lukáš Kaucký 
                 Mgr. Jan Čižinský 
                 Ing. Ondřej Martan 
                 Ing. Pavel Richter 
                 Petr Šimůnek 
                 Adam Zábranský 
                 Ing. Eva Vorlíčková 
                 JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. ředitel odboru LEG MHMP 
 
tajemník: Mgr. Adrián Radošinský, vedoucí oddělení veřejného práva a legislativy LEG MHMP 

PRO:  55     PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 
 

         Předsedající primátorka hl. m. Prahy k tomuto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy uvedla, že 
Rada HMP na svém zasedání dne 16. 1. 2018 stanovila návrh programu jednání 33. zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy, který členové ZHMP obdrželi e-mailem a jež byl zveřejněn spolu se 
svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným příslušnými 
ustanoveními zákona o hl. městě Praze. Dále konstatovala, že následně Rada HMP původní návrh 
programu doplnila o několik materiálů k projednání, a to na svém zasedání v úterý dne 23. 1. 2018.  
     Primátorka hl. m. Prahy dále uvedla, že upravené, Radou HMP schválené verze návrhu 
programu, členové Zastupitelstva hl. m. Prahy vždy ještě týž den obdrželi e-mailem a doplněné tisky 
byly členům Zastupitelstva hl. m. Prahy v elektronické podobě rozeslány a byly rovněž zpřístupněny 
občanům. Zároveň informovala, že s ohledem na chybějící organizačně technické podklady, 
vypustila Rada HMP z návrhu programu projednání majetkový tisk pod poř. č. 3/2, tisk Z-5686, jehož 
předkladatelem měl být náměstek primátorky Dolínek. 
 
Primátorka hl. m. Prahy dále uvedla s odkazem na své úvodní vystoupení, že z důvodu omluvené 
neúčasti, nebude na tomto zasedání ZHMP na programu jednání bod „Složení slibu člena 
Zastupitelstva hlavního města Prahy Ondřeje Kallasche“. 
 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: náměstek primátorky Dolínek, náměstkyně 
primátorky Kolínská, radní Grabein Procházka, radní Lacko, radní Plamínková, radní Wolf, radní 
Hodek. 
 
Primátorka hl. m. Prahy uvedla, že konečnou verzí návrhu programu tak, jak jej ve smyslu zákona o 
hl. m. Praze stanovila Rada HMP, tedy verzí návrhu programu tohoto zasedání, o kterém bylo 
jednáno, byl dokument, který se nazýval „Upravený návrh programu 33. zasedání Zastupitelstva hl. 
m. Prahy“. 

   
V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Ing. Aleš Moravec – 
Občané za svá práva, David Bodeček – člen přípravného výboru pro konání místního referenda 
„Zachraňme Nemocnici Na Františku“. 
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V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., 
Humplík, Nouza, Hudeček, Ferjenčík, Bellu, Semelová, Bříza, Kubišta, Richter, předseda výboru pro 
dopravu ZHMP Stropnický, Udženija, Šimůnek, Martan, Svoboda, radní Ropková, Čižinský, Švarc, 
Doležal, Prchal, Novotný P., náměstek primátorky Dolínek, Hrůza. 
 
Přestávka 11,05 – 12,20 hodin (přestávka byla průběžně prodlužována dle požadavků předsedů 
klubů – na prodlužování přestávky reagovali tito členové ZHMP: Novotný V., Udženija, Ferjenčík 
 
Po ukončení přestávky řízení schůze převzal náměstek primátorky Dolínek. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – zařadit bod „Osvojení návrhu Petra Novotného k 
prověření činnosti ODS, TOP 09 a KSČM v oblasti majetku“ jako poř. č. 1 

PRO:  14   PROTI: 0   ZDR. 8 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Svobody – zařadit bod „Jak napravila současná koalice chyby 
všech předchozích koalic“ jako poř. č. 3 

PRO:   27  PROTI:  1  ZDR. 8 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Hudečka – zařadit bod „Zahájení jednání o dalším svěřování hl. m. 
Prahy“ jako poř. č. 1 

PRO:  27   PROTI:  0  ZDR. 8 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu radní Ropkové - přeřadit bod z bloku informací, tisk Z - 6018 „K problematice 
Nemocnice Na Františku“ na pevný čas 18.00 hodin s tím, že pokud by zasedání Zastupitelstva hl. 
m. Prahy skončilo dříve, tak bod zařadit jako poslední bod jednání 

PRO:  24   PROTI: 0   ZDR. 0 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Hudečka – zařadit bod „Přejmenování názvu členů Rady HMP“ jako 
poř. č. 1 

PRO:  17   PROTI:  6 ZDR.  6 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu radní Ropkové – stáhnout z programu jednání bod 23., tisk Z – 6014 „K 
prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů“  

PRO:  39   PROTI:  0  ZDR. 16 

Bylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – zařadit bod „Přejmenování gesce Petra Dolínka jako 
radní pro průšvihy, havárie a uzavírky“ jako poř. č. 1 

PRO: 10    PROTI:  5  ZDR. 10 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Hudečka – zařadit bod „Změna omezení projevů v rámci programu 
jednání“ jako poř. č. 1 

PRO:  28   PROTI:  0  ZDR. 7 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové – zařadit bod „K návrhu na převzetí Nemocnice Na 
Františku do správy hl. m. Prahy“ jako poř. č. 1 

PRO: 19    PROTI:  0  ZDR. 4 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové – zařadit bod „Dopravní situace v Praze“ jako poř. č. 1  

PRO:   28  PROTI:   0 ZDR. 4 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové - zařadit bod „Ke stavu mostů v hlavním městě Praze“ 
jako poř. č. 1 

PRO:   28  PROTI:   0 ZDR. 5 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Bellu – zařadit bod „Situace v TSK“ jako poř. č. 2 

PRO:  28   PROTI:  0  ZDR. 6 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – zařadit bod „Výstavba metra D“ jako poř. č. 5 

PRO: 27    PROTI:  0  ZDR. 7 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Hudečka – zařadit bod „Řešení krizových plánů v souvislosti 
s uzavřením Libeňského mostu“ jako poř. č. 1 

PRO:  28   PROTI: 0   ZDR. 9 

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Humplíka – zařadit bod „Aktuální situace - pražské mosty“ jako poř. 
č. 1 

PRO:  28    PROTI:  0  ZDR. 8  

Nebylo přijato. 
 
Hlasování o návrhu člena ZHMP Novotného – přeřadit z bloku informací do projednání bod č. 1, tisk 
Z  - 6020 „O významných dopravních omezeních na hlavních komunikacích v Praze“ jako poř. č. 1 

PRO:  28    PROTI:  1   ZDR.  8 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu radního Lacka – přeřadit z bloku informací do projednání bod č. 3, tisk Z – 6018 
„Informace k řešení situace v Nemocnici Na Františku“ jako pevný bod poř. č. 1 

PRO:  52   PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 
předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický – technická – námět pro návrhový výbor ve věci 
slučování totožných návrhů pro hlasování 
 
Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 34 PROTI:  14 ZDR. 12 

Bylo přijato. 
 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
 

 
 
Ve 12.30 hodin náměstek primátorky Dolínek zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 
HMP“ 

 
                             
                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
 
Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod „Dotazy, 
připomínky a podněty členů ZHMP“.  

 
                             
                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
Po ukončení bodu „Dotazů, připomínek a podnětů členů ZHMP“ byla předsedajícím náměstkem 
primátorky Dolínkem vyhlášena přestávka. 
 
 
 
Přestávka 13,51 – 14,33 hodin 
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V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze primátorka hl. m. Prahy. 

  1a 
   

radní Lacko 

 

K problematice Nemocnice Na Františku 
 

  TISK:        Z – 6018 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/1 

Materiál uvedl radní Lacko. 
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Jana Titlbachová, Mgr. David Bodeček, Petr Kučera. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Hodek, Zábranský, předseda výboru pro legislativu, 
veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, Dlouhý, Semelová, Čižinský, 
předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, Hrůza, předseda výboru pro zdravotnictví a bydlení 
ZHMP Růžička, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Udženija, Fifka, Bellu, Martan, 
Švarc, Ferjenčík, Hujová.  
 
Závěrečné slovo přednesl radní Lacko, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický – technická – vyzval radního Lacka k reakci na 
dotaz, který vznesl v rámci diskuse. Poté reagoval radní Lacko. 
 
Přestávka 16,08 – 16,20 hodin 
 
Pozměňující návrh člena ZHMP Zábranského – do původního textu usnesení doplnit nový text ve 
znění: „VI. vyzývá Radu MČ Praha 1, aby urychleně zrušila koncesní řízení na provoz Nemocnice 
Na Františku“  
Pro: 6 Proti: 0 Zdr.12 
Nebylo přijato. 
 
Pozměňující návrh člena ZHMP Dlouhého – doplnit do bodu „V.“ nový bod ve znění: „2. žádá 
starostu MČ Praha 7 o poskytnutí účinné součinnosti při řešení situace v Nemocnici Na Františku, a 
po dohodě o poskytnutí účelové dotace v roce 2019 Nemocnici Na Františku ve stejné výši, jako 
učiní MČ Praha 1“  
Pro: 44 Proti: 1 Zdr. 5 
Bylo přijato. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
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Řizení schůze převzal náměstek primátorky Dolínek. 

   1 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hl. m. Prahy o školských obvodech základních škol 
 

  TISK:        Z – 5877 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   53           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/2 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

    2 
   

primátorka hl. m. Prahy 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hl. m. Prahy o školských obvodech mateřských škol 
 

  TISK:        Z – 5878 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/3 

Materiál uvedla primátorka hl. m. Prahy.  
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
Řízení schůze převzala primátorka hl. m. Prahy. 

  3/1 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 4485/20 v k.ú. Horní Počernice z vlastnictví České 
republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek hl.m. Prahy " v likvidaci" do 
vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 5217 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/4 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 30. 1. 2018. 
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  3/2 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úplatné nabytí částí pozemků parc. č. 2590/38 a 2590/42 v katastrálním území Kyje do 
vlastnictví hlavního města Prahy 
 

  TISK:        Z – 5686 

    
   VYPUŠTĚN    
 

 
 
 

   3/3 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.29/38 ze dne 14.9.2017 k návrhu na úplatné nabytí pozemků 
parc. č. 4485/2, 4485/3, 4485/21, 4485/70, 4485/77, 4485/113, 4485/114, 4485/115, 4487 a 4488/1 vše 
v k.ú. Horní Počernice z vlastnictví Dopravního podniku hl.m. Prahy, akciové společnosti do vlastnictví 
hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 5759 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   53           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/5 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   3/4 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úplatné nabytí části pozemku parc. č. 2590/7 v katastrálním území Kyje do vlastnictví 
hlavního města Prahy 
 

  TISK:        Z – 5770 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/6 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 30. 1. 2018. 
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    3/5 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 2131/15, 2131/16, 2131/17 a 2131/18, vše v k.ú. 
Vysočany, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 5813 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/7 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 30. 1. 2018. 
 

   4/1 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na přidělení mimořádné finanční podpory při pořádání akce Nejlepší handicapovaný sportovec 
ČR a hlavního města Prahy roku 2017 

 

  TISK:        Z – 5955 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  53            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/8 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  4/2 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové dotace Českému tenisovému svazu z.s. na pořádání akce 
Fed cup I. kolo - utkání Česko - Švýcarsko 

 

  TISK:        Z – 6022 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/9 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  4/3 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na schválení výpovědi Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace - víceletého grantu 
č. DOT/64/01/004655/2016 ze dne 25. 4. 2016 

 

  TISK:        Z – 5991 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  53           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/10 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  4/4 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na přijetí Partnerství hl,m. Prahy při pořádání akcí v oblasti volného času dětí a mládeže - 1. 
uzávěrka 2018 

 

  TISK:        Z – 5921 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  53             PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/11 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

    5 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na vydání změny Z 3016/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy (Praha 5; záchranná stanice Jinonice) 
 

  TISK:        Z – 5903 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/12 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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    6 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu zadání změn vlny 09 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 5 

 

  TISK:        Z – 5960 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  54            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/13 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Martan. 
 
Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kolínská, která reagovala na příspěvek 
z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

    7 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na ukončení pořizování změny Z-2777/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy (Praha 6; Vítězné náměstí - 
zeleň) 
 

  TISK:        Z – 5951 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:  0          ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  8/1 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k pořízení návrhu zadání úprav ÚP SÚ hl.m. Prahy - 3. část 
 

  TISK:        Z – 4684 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská.   
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V diskusi vystoupila Ing. Lenka Alinčová – starostka MČ Praha – Kunratice. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj a plán ZHMP Slezák, 
Ferjenčík. 
 
Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kolínská, která reagovala na příspěvky 
z diskuse. 
 
předseda výboru pro územní rozvoj a plán ZHMP Slezák (osvojil si návrh starostky MČ Praha – 
Kunratice Alinčové) – bod II. se změní z „neschvaluje“ na „schvaluje zahájení pořízení návrhu zadání 
úpravy, uvedené v příloze 1“  
Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 3 
Bylo přijato. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
 

  8/2 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na vydání změny Z-1902/07 ÚP SÚ hl.m. Prahy (Praha Lysolaje; výstavba rodinných domů) 
 

  TISK:        Z – 5301 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:  1         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, Ferjenčík. 
 
Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kolínská, která reagovala na příspěvky 
z diskuse. 
 
člen ZHMP Martan – upozornil na hrozící konflikt s případnou výstavbou Letiště Praha s tím, aby se 
podle tohoto město zařídilo.   
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  8/3 
   

náměstkyně primátorky Kolínská 

 

k návrhu na pořízení změn vlny 11 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 1 

 

  TISK:        Z – 5445 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37           PROTI:  8         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/17 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Hodek, předseda výboru pro dopravu ZHMP 
Stropnický. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   9/1 
   

radní Grabein Procházka 

 

k získání 100% akciového podílu hl.m.Prahy ve společnosti Pražské služby, a.s. 
 

  TISK:        Z – 5995 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/18 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zábranský, Martan, Bellu, Hudeček, Hrůza. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   9/2 
   

radní Grabein Procházka 

 

ve věci svěření pravomoci zastupitelstva hlavního města Prahy radě hlavního města Prahy ve věcech 
nabytí silničních pozemků a pozemků, zastavěných účelovými komunikacemi v dražbě, ve veřejné 
soutěži o nejvhodnější nabídku nebo jiným obdobným způsobem 

 

  TISK:        Z – 6019 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  4  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/19 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Hrůza. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   10 
   

radní Grabein Procházka 

 

k určení zástupců a náhradníků za zástupce hl. m. Prahy na valných hromadách akciových společností 
v majetkovém portfoliu hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 6015 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  35            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  10   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/20 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Novotný V. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   11 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. 
Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 
věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem Praha 5, Praha 6, Praha 9, Praha 10, Praha 
15, Praha - Dolní Měcholupy, Praha 16, Praha 17, Praha 22 a odejmutí správy svěřených věcí z 
vlastnictví hlavního města Prahy městským částem Praha 5, Praha 13 a Praha 22 
 
MČ Praha 5 (pozemky v k.ú. Smíchov, pozemek v k.ú.  
                       Jinonice a pozemek v k.ú. Košíře) 
MČ Praha 6 (nemovitosti v k.ú. Ruzyně a Střešovice) 
MČ Praha 9 (pozemky v k.ú. Střížkov a Vysočany) 
MČ Praha 10 (pozemky v k.ú. Strašnice, Záběhlice) 
MČ Praha 15 (pozemky v k.ú. Hostivař a Horní Měcholupy) 
MČ Praha – Dolní Měcholupy (pozemek v k.ú. Dolní  
                        Měcholupy) 
MČ Praha 16 (pozemek v k.ú. Radotín) 
MČ Praha 17 (pozemky zeleně v k.ú. Řepy) 
MČ Praha 22 (pozemky v k.ú. Uhříněves) 
MČ Praha 5 (pozemky v k.ú. Hlubočepy) 
MČ Praha 13 (veřejné osvětlení v k.ú. Stodůlky) 
MČ Praha 22 (pozemky v k.ú. Uhříněves) 
 

  TISK:        Z – 6003 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/21 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Hrůza. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   12 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na vypořádání spoluvlastnictví - pozemky k.ú. Dejvice, oblast Jenerálka 

 

  TISK:        Z – 5805 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/22 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, Nouza, Ferjenčík. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   13 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu směny pozemků v k. ú. Stodůlky a v k. ú. Jinonice mezi společností Galerie Butovice s.r.o. a 
hl.m. Prahou, vč. zřízení služebností 
 

  TISK:        Z – 5504 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   49           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/23 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 14/1 – 14/5 
Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 1 
Bylo přijato. 
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  14/1 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 2876/55 k.ú. Ruzyně 

 

  TISK:        Z – 5913 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/24 

Materiály pod poř. č. 14/1 – 14/5 uvedl radní Grabein Procházka. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  14/2 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 3182/1 a parc.č. 3327 v k. ú. Zbraslav z vlastnictví 
společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 5816 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/25 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  14/3 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k. ú. Černý Most z vlastnictví fyzických osob do vlastnictví 
hlavního města Prahy pro možnost realizace investiční akce hl.m. Prahy č. 0000 Vybíralova dle opatření 
„1.01 Rekonstrukce ulic Vybíralova, Kpt. Stránského a Bryksova“ 
 

  TISK:        Z – 5857 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI: 0          ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/26 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  14/4 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí dvou částí pozemku parc.č. 2164/16 o výměře 147 m2 a pozemku parc.č. 
2166 o výměře 580 m2, jehož součástí je stavba č.p. 61 v k. ú. Bubeneč z vlastnictví společnosti České 
dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 5863 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/27 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  14/5 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 2625/2 v k. ú. Radotín z vlastnictví společnosti České 
dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy7 

 

  TISK:        Z – 5958 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/28 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 15/1 a 15/2 
Pro: 48  Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 

  15/1 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí výjezdu na Rozvadovskou spojku včetně odbočovacího a připojovacího 
pruhu, svodidel a trubního propustku DN 600 v k.ú. Stodůlky z vlastnictví České republiky, organizační 
složky - Bezpečnostní informační služby do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 5965 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/29 

Materiály pod poř. č. 15/1 a 15/2 uvedl radní Grabein Procházka. 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  15/2 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí vodohospodářského díla a veřejného osvětlení v k.ú. Křeslice z 
vlastnictví fyzické osoby do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 5966 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/30 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 16/1 - 16/7 
Pro: 50  Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 

  16/1 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na schválení úplatného převodu pozemku parc. č. 3584/5 o výměře 10 m2 k.ú. Břevnov 

 

  TISK:        Z – 5517 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO: 50             PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/31 

Materiály pod poř. č. 16/1 - 16/7 uvedl radní Grabein Procházka. 
 
Ve společné diskusi ke všem tiskům vystoupili tito členové ZHMP: Mahrik, Richter. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  16/2 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 3830 k.ú. Břevnov 

 

  TISK:        Z – 5635 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  2         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/32 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  16/3 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 394/1 v k.ú. Řepy 
 

  TISK:        Z – 5810 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  2         ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/33 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  16/4 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 1574/11 o výměře 7 m2 v k.ú. Podolí 
 

  TISK:        Z – 5835 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/34 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  16/5 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 930/35 v k.ú. Malešice 

 

  TISK:        Z – 5957 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/35 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  16/6 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 1560/1, části pozemku parc.č. 1560/76 a části 
pozemku parc.č. 1560/183, k.ú. Košíře 

 

  TISK:        Z – 6025 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   37           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  9   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/36 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  16/7 
   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 925/1 o výměře 81 m2 v k.ú. Michle 

 

  TISK:        Z – 5915 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/37 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátorky Dolínek. 

  17/1 
   

radní Lacko 

 

k návrhu na úplatný převod zastavěných pozemků parc. č. 432/33-37 z vlastnictví hl.m. Prahy do 
podílového spoluvlastnictví vlastníků bytů a spoluvlastníků společných částí domů č.p. 331-347 v ulici 
Frostova, Praha 10 a části souvisejících pozemků parc. č. 432/49-51, z vlastnictví hl.m. Prahy do 
vlastnictví SVJ příslušných domů, vše v k.ú. Petrovice 
 

  TISK:        Z – 5794 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/38 

Materiál uvedl radní Lacko. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  17/2 
   

radní Lacko 

 

k udělení účelových neinvestičních finančních prostředků na podporu aktivit v oblasti místní Agendy 21 - 
oblast zdraví a zdravého životního stylu na lokální úrovni městským částem hl. m. Prahy a úpravu 
rozpočtu v roce 2018 

 

  TISK:        Z – 5971 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI:  0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/39 

Materiál uvedl radní Lacko. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   18 
   

radní Hadrava 

 

k návrhu Dodatku č. 3 ke Smlouvě o poskytnutí daru č. DAH/66/03/001483/2016 uzavřené mezi hlavním 
městem Prahou a Českou republikou zastoupenou Krajským ředitelstvím Policie hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 5990 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/40 

Materiál uvedl radní Hadrava. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   19 
   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů odboru OCP MHMP v kapitole 02 - Městská infrastruktura 
na rok 2018 a poskytnutí účelové jednorázové neinvestiční dotace pro MČ Praha 12, MČ Praha 16 a 
MČ Praha 20 na provozování sběrného dvora 

 

  TISK:        Z – 5922 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/41 

Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   20/1 
   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 195/10, 219/9 a 218/8 v k. ú. Sobín a parc. č. 712/4 v k. ú. 
Zličín do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 5891 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/42 

Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  20/2 
   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí částí pozemku parc. č. 2330/1 v k. ú. Lipence 

 

  TISK:        Z – 5912 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/43 

Materiál uvedla radní Plamínková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  21/1 
   

radní Wolf 

 

k návrhu na udělení grantů hl.m. Prahy v oblasti kultury a umění na rok 2018 

 

  TISK:        Z – 5968 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  42            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  2   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/44 

Materiál uvedl radní Wolf. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  21/2 
   

radní Wolf 

 

k návrhu aktualizované Koncepce hl. m. Prahy pro oblast integrace cizinců 

 

  TISK:        Z – 5969 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   39           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:    4 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/45 

Materiál uvedl radní Wolf. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubišta, radní Wolf, Novotný V., předseda výboru pro 
dopravu ZHMP Stropnický, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření 
a informatiku ZHMP Mirovský. 
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předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický – technická – uvedl k tisku Z – 5968, poř. č. 21/1, že 
při hlasování chybně hlasoval a správné hlasování je „pro“ 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  21/3 
   

radní Wolf 

 

k návrhu na poskytnutí individuálních účelových dotací v oblasti kultury z kapitoly 0662 KUC MHMP  
v roce 2018 

 

  TISK:        Z – 5967 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/46 

Materiál uvedl radní Wolf. 
 
V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 30. 1. 2018. 
 

  21a/1 
   

radní Hodek 

 

k návrhu na udělení dotace hlavního města Prahy pro rok 2018, v oblasti sociálních služeb v působnosti 
odboru zdravotnictví, sociální péče a prevence Magistrátu hlavního města Prahy - podpora 
registrovaných sociálních služeb a úpravu rozpočtu v roce 2018 

 

  TISK:        Z – 6012 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/47 

Materiál uvedl radní Hodek. 
 
V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP Bendová.  
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 30. 1. 2018. 
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  21a/2 
   

radní Hodek 

 

k návrhu na udělení grantů hlavního města Prahy v působnosti odboru zdravotnictví, sociální péče a 
prevence Magistrátu hlavního města Prahy v oblasti podpory registrovaných sociálních služeb 
poskytovaných občanům hlavního města Prahy pro rok 2018 

 

  TISK:        Z – 6004 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/48 

Materiál uvedl radní Hodek. 
 
V usnesení byl v bodě III. upraven původní termín na 30. 1. 2018. 
 

   22 
   

radní Ropková 

 

ke schválení Rámce pro podporu infrastruktury - přílohy Krajského akčního plánu vzdělávání v hl. m. 
Praze 
 
+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 5963 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/49 

Materiál uvedla radní Ropková. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Zábranský. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Ropková, která reagovala na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   23 
   

radní Ropková 

 

k prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů 

 

  TISK:        Z – 6014 

 
   STAŽENO 
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radní Ropková 

 
ke schválení projektů v rámci 20. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 
 

  TISK:        Z – 5985 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/50 

Materiál uvedla radní Ropková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   25 
   

radní Ropková 

 
ke schválení projektů v rámci 22. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 
 

  TISK:        Z – 5986 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50             PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/51 

Materiál uvedla radní Ropková. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   26 
   

předseda klubu Pirátů ZHMP Zábranský 

 
k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 
 

  TISK:        Z – 5841 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    33/52 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, primátorka hl. m. Prahy, Zábranský. V rámci 
diskuse vystoupil náhradník z kandidátní listiny České pirátské strany Ing. Ivan Mikoláš, který se 
přítomným představil, a to v souvislosti s oznámením člena ZHMP Ferjenčíka na rezignaci funkce 
člena ZHMP. 
 
Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 
 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. odvolává ke dni 25. 1. 2018 Bc. Mikuláše Ferjenčíka z 
fuknce člena Výboru pro územní rozvoj a územní plán ZHMP“ 
Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy II.  volí ke dni 26. 1. 2018 Adama Zábranského do funkce člena 
Výboru pro územní rozvoj a územní plán ZHMP“ 
Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 2 
Bylo přijato. 
 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy II.  volí ke dni 26. 1. 2018 Ing. Ivana Mikoláše do funkce člena 
Výboru pro Smart Cities ZHMP a do funkce člena Výboru pro evropské fondy ZHMP“ 
Pro: 34 Proti: 0 Zdr. 3 
Bylo přijato. 
 
 
 

Členům ZHMP byly předány tyto informace: 
1 6020 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 
náměstek primátorky 
Dolínek 

2 5999 k přidělení účelového neinvestiční transferu ze státního 
rozpočtu školským zařízením, které jsou zřizované hlavním 
městem Prahou 

náměstkyně 
primátorky 
Kislingerová 

3 6018 Informace k řešení situace v Nemocnici na Františku radní Lacko 
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4 5998 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 
2017 o neinvestiční transfery ze státního rozpočtu z MŠMT a k 
návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů v kap. 0416 na rok 
2017 u škol a školských zařízení kraje Hlavní město Praha 

radní Ropková 

5 6016 Zpráva Výboru pro bezpečnost ZHMP za rok 2017 Mgr. Petr Štěpánek, 
CSc. 
předseda Výboru pro 
bezpečnost ZHMP 

6 6037 Zpráva o činnosti Výboru finančního ZHMP za rok 2017 Mgr. Daniel Štěpán 
předseda Výboru 
finančního ZHMP 

 
 
Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 
 
Odpověď radního Wolfa na dopis k problematice znovuobnovení Mariánského sloupu – žádost o 
přehodnocení usnesení ZHMP č. 29/87 ze dne 14. 9. 2017 
(adresát: Jana a Stanislav Kosterovi, ****) 
 
Odpověď náměstkyně primátorky Kolínské – nesouhlas s plánovanou tzv. revitalizací nákupního 
střediska Billa ve Vosátkově ulici Praha 4 – Kamýk 
(adresát: Milena Kahovcová, ****) 
 
Podnět – dlouhodobé narušování nočního klidu z provozovny a v okolí provozovny „Šatlava“ na 
adrese Blattného 2343/13, provozovatel: 3E Projekt se sídlem Ostrava – Hrabůvka a fyzická osoba 
oprávněná k podnikání Tomáš Miksa 
(Ing. Matěj Mlčoch, ***) 
 
El. podání členům ZHMP přijaté dne 7. 1. 2018 – důležité informace o stavbě SOKP 511 
(Ing. Otakar Vondráček, ***) 
 
El. podání přijaté 20. 1. 2018: Otevřený dopis zastupitelům ve věci historie a obnovy Mariánského 
sloupu 
(Ladislav Malý, ***) 
(Mgr. Ing. Josef Pejřimovský, Ph.D., ***) 
 
Urgentní apel na členy Rady Městské části Praha 1 a zastupitelstva Městské části Praha 1 ve věci 
Nemocnice Na Františku 
(Mgr. Pavel Čižinský, zmocněnec Přípravného výboru pro konání místního referenda v MČ Praha 1 
Zachraňme Nemocnici Na Františku, *****) 
 
Petice proti nadměrnému zahušťování sídliště Kamýk na Praze 12, konkrétně proti navrhované 
výstavbě Polyfunkčního domu Zelený Kamýk a stavebním záměrům v místě nákupního centra Na 
Obzoru a okolní zeleně dle čl. 18 Listiny základních práv a svobod a zákona č. 85/1990 Sb. o právu 
petičním 
(Petiční výbor Petice proti nepříměřenému zahušťování sídliště Kamýk,  
Ing. Mgr. Aleš Herzog, ****) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
 
Přijatá usnesení ZHMP č. 33/1 až č. 33/52 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 
          Náměstek primátorky Dolínek poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání  
v 18 hodin. 

 
 
 
 

Adriana Krnáčová 
primátorka hl. m. Prahy 

 
 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                      
 
 
 

Mgr. Petr  Š t ě p á n e k, CSc. 
 
 
 
 

Viktor  M a h r i k 
 
                           
 
 
 
                                                                  
 
Zapsala:  Bc. Jana Soběslavská 
 
 
 
 
 


